
Protokół Nr 26/2011 

z posiedzenia Zarządu Powiatu w Nidzicy 

w dniu 30 czerwca 2011 r. 

 
W posiedzeniu uczestniczyli: Starosta – p. Ludwik Ekiert, Wicestarosta – p. Lech Brzozowski, 

członkowie Zarządu: p. Janusz Kwiatek, p. Waldemar Słupski, p. Robert Radzymiński, zgodnie z załączoną 

listą obecności oraz Skarbik Powiatu – p. Renata Mróz, Sekretarz Powiatu – p. Elżbieta Bieniek, Dyrektor 

Powiatowego Zarządu Dróg – p. Jacek Dłuski, Dyrektor ZOZ – p. Anna Osłowska, Kierownik Wydziału 

Geodezji i Gospodarki Nieruchomościami – p. Iwona Urbanowicz, Kierownik Wydziału Oświaty, Kultury, 

Sportu, Turystyki i Promocji – p. Sławomir Knapiński i przedstawiciele OHP w osobach: p. Marlena 

Stankiewicz, p. Katarzyna Mickiewicz, p. Joanna Szczepkowska i p. Ewa Tkacz. 

 

Porządek obrad: 

I. Powiatowy Zarząd Dróg:  

1. Sprawa drogi Szemplino Czarne – Brzozowo Maje. 

II. Zespół Opieki Zdrowotnej:  

1. Sprawa OHP. 

2. Wypowiedzenie umowy na usługi lekarskie. 

III. Wydział Oświaty, Kultury, Sportu, Turystyki i Promocji: 

1. Podjęcie uchwały w sprawie przyznania powiatowego stypendium naukowego  I i II stopnia. 

IV. Wydział Organizacyjny i Spraw Obywatelskich: 

1. Przedłużenie p. A. Kalinowskiej pełnienia obowiązków Kierownika PCPR. 

V. Wydział Geodezji i Gospodarki Nieruchomościami:  

1. Uchwała Zarządu w sprawie oddania w bezpłatne użyczenie nieruchomości stanowiących 

własność Powiatu Nidzickiego.  

2. Uchwała Zarządu w sprawie wyrażenia zgody na oddanie w dzierżawę części nieruchomości 

stanowiącej własność Powiatu Nidzickiego oddanej w trwały zarząd Zespołowi Szkół 

Ogólnokształcących. 

3. Uchwała Zarządu w sprawie wyrażenia zgody na najem garaży, lokali mieszkalnych oraz 

dzierżawę placu manewrowego stanowiących własność Powiatu Nidzickiego oddanych w trwały 

zarząd Zespołowi Szkół Zawodowych i Ogólnokształcących. 

VI. Wydział Finansowy: 

1. Wnioski finansowe. 

2. Uchwała Zarządu Powiatu w sprawie zmian w budżecie powiatu na rok 2011.  

3. Uchwała Zarządu Powiatu w sprawie zmian Wieloletniej Prognozy Finansowej Powiatu 

Nidzickiego na lata 2011-2026. 

 

Ad. I. 

Pan Starosta zaznaczył, że droga Szemplino Czarne – Brzozowo Maje (gm. Janowo) połączyłaby  

Powiat Nidzicki z Mazowszem. Należałoby tę inwestycję określić w jakiejś dalszej perspektywie, 

synchronizując działania z samorządem mławskim.  

p. Jacek Dłuski zaznaczył, że trwają prace nad projektem technicznym, w którego nazwie jest słowo 

„budowa”. Pieniądze od Ministra Infrastruktury można otrzymać na inwestycję realizowaną wspólnie przez 

samorządy. Trzeba by przemianować inwestycję na przebudowę. Dodał, że samorząd mławski chce 

realizować inwestycję w przyszłym roku.  

Pan Starosta zapytał, czy gmina Janowo znajdzie środki na wkład własny w tę inwestycję. 

p. Jacek Dłuski podał, że szacunkowy koszt wykonania naszego odcinka wyniosłaby ok. 1 mln zł.  

p. Lech Brzozowski uważa, że robiąc projekt  mamy na myśli jego realizację. Uważa, że 75% dotacji 

odrzucić nie można. Trzeba zapytać Gminę Janowo i jeśli dofinansuje, to realizować. 

p. Waldemar Słupski również uważa, że jeśli są projekty, to trzeba je realizować. Przy takim 

dofinansowaniu trudno z inwestycji rezygnować. 

p. Lech Brzozowski uważa, że konieczne jest zobowiązanie Gminy Janowo, że zabezpieczy 25% 

inwestycji na przyszły rok. Trzeba wysłać zapytanie. 
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p. Janusz Kwiatek zapytał, czy zmiana nazwy tej inwestycji nie wykluczy pozyskania środków z 

innych źródeł. 

 p. Jacek Dłuski odparł, że wykluczy pozyskiwanie środków unijnych. 

Zarząd Powiatu wyraził zgodę na zmianę nazwy zadania inwestycyjnego, która ma 

brzmieć: „opracowanie projektu budowlanego na przebudowę drogi powiatowej Nr 1627N 

Szemlino Czarne – gr. woj. (Brzozowo Maje) okres real. 2011r. i polecił wystąpić z zapytaniem do 

Gminy Janowo o jej współfinansowanie. 

 

p. Jacek Dłuski poinformował, że wpłynął wniosek od Państwa ……….. o przedłużenie 

pozwolenia na przewóz materiałów do budowy do 8 lipca br. 

Zarząd rozpatrzył wniosek pozytywnie. 

 

p. Jacek Dłuski opuścił salę obrad, a dołączyła Dyrektor ZOZ - p. Anna Osłowska wraz ze swoim 

zastępcą – p. Maciejem Glinka oraz p. Marlena Stankiewicz - Dyrektor Biura Warmińsko-Mazurskiej 

Wojewódzkiej Komendy OHP,  p. Katarzyna Mickiewicz, p. Joanna Szczepkowska i p. Ewa Tkacz. 

 

Ad. II. 

1) Dyrekcja ZOZ i przedstawicielki OHP przybyli na posiedzenie w celu omówienia zakresu 

usług w ramach opłacanego czynszu w Przychodni Obwodowej. Ze względu na to, że strony umowy 

uznały, iż porozumieją się bez pośrednictwa samorządu, przedstawicielki OHP opuściły salę obrad. 

2) p. Lech Brzozowski poinformował, że p. …………….wystosowała dwa pisma wypowiadające 

umowę na usługi lekarskie. ZOZ nie zgadza się na wypowiedzenie umowy, jednak p. ……….. je 

podtrzymuje i prosiła, żeby polubownie załatwić sprawę.  

p. Anna Osłowska zaznaczyła, że tak jest umowa skonstruowana, że w razie jej zerwania strona 

płaci 5.000 zł kary. 

p. Janusz Kwiatek zapytał, czy Zarząd Powiatu musi się w tej sprawie wypowiadać. 

Pan Starosta odparł, że chciał, aby Zarząd zapoznał się z problemem, a decyzję podejmie dyrektor 

ZOZ.  

p. Anna Osłowska poinformowała, że p. ………….. dzień przed urlopem złożyła wypowiedzenie, 

bez szansy na rozmowę. Jeśli nie stawi się do pracy, będzie obciążona karą. Odpowiedź p. ……….. 

dostała. W środku sezonu urlopowego porzuciła pracę. Oprócz katastrofy personalnej w ZOZ jest 

katastrofa finansowa. Uważa, że należy mówić o sytuacji finansowej ZOZ. 

p. Lech Brzozowski zaznaczył, że Zarząd nie zna kontraktu. p. ………… ma od prawników i 

rzecznika opinie, że nie ma w umowie podstawy, aby ją ukarać. 

p. Anna Osłowska zaznaczyła, że p. ……….. nie przyszła do niej porozmawiać. Jeśli uważa, że 

ma rację, niech dochodzi swoich praw.  

p. Anna Osłowska zaznaczyła, że są kłopoty, pisane są skargi, podżeganie do buntu. 

p. Robert Radzymiński podkreślił, że Zarząd nie rozstrzyga, czyja jest wina. Jeśli ktoś składa 

skargę, to trzeba znać zdanie drugiej strony. Jest umowa, odpowiedź adwokata. Jeśli strony nie dojdą do 

porozumienia, to niech dochodzi swoich praw.  

p. Lech Brzozowski zaznaczył, że należy p. ………….. udzielić odpowiedzi. 

p. Anna Osłowska odpowiedziała, że odpisała p.………….. Proponowała skierować zarówno p. 

…………., jak i OHP na rozmowę do Dyrekcji. 

p. Robert Radzymiński uważa, że bunt to nie taka błaha sprawa. 

p. Lech Brzozowski zaznaczył, że wcześniej p. ………….. nie chciała podpisać kontraktu, ale 

udało się ją przekonać. 

p. Anna Osłowska podkreśliła, że nie jest łatwo o innego pracownika. Jest umowa i nie wyraża 

ZOZ zgody na jej rozwiązanie za porozumieniem stron, ponieważ jest trudna sytuacja. Dodała, że są 

sprawy bardzo trudne, nad którymi trzeba się pochylić. Sytuacja ZOZ jest zła. Wnioskowała o dyskusję 

w sprawie sytuacji ZOZ. Brakuje 100.000 zł na spłatę kredytu. W bieżącym roku ZOZ nie będzie mógł 

go spłacać. Sytuacja finansowa ZOZ jest zła. 

Pan Starosta zapytał, czemu tak nagle się pogorszyła. Zauważył, że na Radzie Społecznej ZOZ 

sytuacja wydawała się wyśmienita. Pan Śmietanko powiedział, że nie widział tak dobrze 
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prosperującego ZOZ. Uspokajająco brzmiało zdanie, że trudny początek roku równoważy II połowa 

roku. Wypłata nadlimitów uspokoiła już Starostę całkowicie.  

p. Anna Osłowska zapytała, co z kredytem na 1.000.000 zł.  

Pan Starosta zaznaczył, że na temat spłaty Dyrektor nie mówiła. 

p. Anna Osłowska stwierdziła, że przedstawiła wynik za 2010 rok. Z bieżącej działalności jest na 

minusie.  

Pan Starosta zaznaczył, że ZOZ przygotował plan inwestycyjny na 8 mln zł. Uważa, że jeśli jest 

tak trudno, to się nie inwestuje. Czy 1.000.000 zł się wydaje na blok operacyjny, jeśli brakuje środków? 

p. Anna Osłowska wnioskowała o nie obniżanie czynszów w Przychodni. 

Pan Starosta uznał, że ZOZ nie powinien żądać dofinansowania na sprzęt, jeśli będzie zgoda na 

opłaty czynszowe wg stawek ZOZ.  

p. Anna Osłowska stwierdziła, że przyznanie 28.000 zł i zmniejszenie dochodów o 28.000 zł daje 

wynik zerowy. Proponowane dzierżawy, po przeliczeniu wyszły niższe od ubiegłorocznych. Przez to 

nie dotrzyma planu.  

Pan Starosta stwierdził, że samorząd nie chce za własny majątek płacić więcej, niż powinien.  

p. Anna Osłowska zaznaczyła, że skoro zatwierdza się plan wydatków, to również dzierżawy. 

Jeśli są poniżej kosztów ubiegłego roku, to musi szukać dodatkowych pieniędzy. Prosi o 

dofinansowanie raty kredytu. Po pierwszym kwartale ZOZ jest na minusie. Podkreśliła, że sytuacja jest 

tragiczna. 

p. Lech Brzozowski zaznaczył, że Zarząd wiedział o nadlimitach. 

p. Anna Osłowska odparła, że ZOZ musi spłacić 1.000.000 zł kredytu i ma 200.000 zł na minusie 

z działalności bieżącej. 

Pan Starosta zaznaczył, że nie tylko ZOZ ma problemy. Szkoły, Zarząd – również je mają. 

Dyrektor namawiała, żeby pożyczać na długi okres. Jest to dobre, gdy jest dobra sytuacja w kraju. Jeśli 

jest trudna, to są mniejsze subwencje. Zarząd przeanalizuje problemy ZOZ, ale ma nadzieję, że dyrektor 

samodzielnie rządzący ZOZ, zada sobie trud i poszuka rozwiązań. 

p. Anna Osłowska ponownie wnosiła o nie obniżanie dzierżawy w Przychodni.  

Pan Starosta zaznaczył, że powiat przekazał przychodnię w użyczenie, wyremontował ją, a ZOZ 

czerpie zyski również z jednostek powiatowych. Uważa to za nieprzyzwoite. Zdaniem Starosty 15.000 

zł, czy 30 .000 zł ZOZ nie uratuje.  

p. Anna Osłowska stwierdziła, że trzeba będzie przesunąć kredyt na przyszły rok, bo w br. nie da 

rady spłacić. 

 Pan Starosta uważa, że dobrze się stało, iż Zarząd dowiedział się o istniejącym problemie, bo 

dzisiejsze posiedzenie będzie początkiem debaty o przyszłości ZOZ. 

p. M. Glinka zaznaczył, że co roku rosną koszty. Przy obecnym zmniejszaniu przychodów plan 

finansowy jest zagrożony. 

p. Lech Brzozowski zapytał ile wynosi rata? 

p. Anna Osłowska odparła, że w bieżącym roku jest 1.300.000 zł. 300.000 zł spłacili. Brakuje ok. 

1.000.000 zł, a PCPR nie zapłacił jeszcze nic od początku roku. 

Pan Starosta zaznaczył, że PCPR zapłaci od razu po podpisaniu umowy przez ZOZ. 

p. Lech Brzozowski zaznaczył, że gdy ZOZ zwracał się o pomoc, samorząd pomagał, poręczał 

kredyty, remontował pomieszczenia. Czynsze jednostek powiatowych w Przychodni Zarząd proponuje 

zmienić ze względu na wnioski radnych. 

p. Anna Osłowska stwierdziła, że to prowadzi do upadku ZOZ, ponieważ powstają dodatkowe 

koszty – odsetki. Wnosi o nie obniżanie dzierżaw, bo powstanie ogromny problem finansowy. 

Pan Starosta wnioskuje z tego, że jeśli dzierżawy nie będą obniżone, nie będzie żadnych 

problemów. 

p. Robert Radzymiński stwierdził, że rząd robi cięcia kosztem najsłabszych.  

Wspólnie z dyrekcją ZOZ  Zarząd ustalił, że w sierpniu odbędzie się posiedzenie poświęcone 

sprawom finansowym ZOZ. 

 

Dyrekcja ZOZ opuściła salę obrad, a dołączył p. Sławomir Knapiński. 
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Ad. III. 

p. Sławomir Knapiński poinformował, że po zakończeniu zajęć szkolnych Zarząd Powiatu może 

przyznać stypendia naukowe, przy czym dla ucznia gimnazjum wynosi ono nie mniej, niż 600 zł, a 

szkoły ponadgimnazjalnej – nie mniej, niż 800 zł. Przydział stypendiów prezentuje się następująco: 

- Zespół Szkół Ogólnokształcących: 3 – w gimnazjum, 1 – w szkole ponadgimnazjalnej; 

- Zespół Szkół Zawodowych i Ogólnokształcących: 4 - w szkole ponadgimnazjalnej; 

- Zespół Szkół Rolniczych i Ogólnokształcących: 1 – w gimnazjum, 1 – w szkole 

ponadgimnazjalnej; 

- Specjalny Ośrodek Szkolno-Wychowawczy: 1 – w szkole zawodowej. 

p. Sławomir Knapiński przypomniał, że stypendia wypłacane są jednorazowo, po zakończeniu 

roku szkolnego, z puli 10.000 zł zaplanowanej w budżecie powiatu na ten cel. 

p. Lech Brzozowski uważa, że należałoby pokazać, że takie stypendia są przyznawane. 

p. Sławomir Knapiński proponował to włączyć do sesji, kiedy wyróżniani będą najlepsi 

maturzyści. 

p. Lech Brzozowski proponował wśród w/w stypendystów wyróżnić laureatów olimpiad. 

p. Sławomir Knapiński zaznaczył, że są to 3 gimnazjaliści. 

p. Lech Brzozowski proponował zwiększyć kwotę stypendium tym osobom o 100 zł. 

Zarząd jednogłośnie poparł wniosek Pana Wicestarosty. W przypadku trzech gimnazjalistów, 

którzy byli laureatami olimpiad, stypendium wyniesie 700 zł.  

 

p. Sławomir Knapiński opuścił salę obrad. 

 

Ad. IV. 

Pan Starosta wnioskował o przedłużenie o miesiąc pełnienia obowiązków kierownika 

Powiatowego Centrum Pomocy Rodzinie p. Annie Kalinowskiej. Całego miesiąca nie będzie, ponieważ 

trwa procedura naboru na stanowisko Kierownika. 

p. Elżbieta Bieniek dodała, że nabór i składanie dokumentów upłynął. Wpłynęły dwie aplikacje. 

Komisja sprawdza kompletność dokumentacji. W następnym tygodniu przeprowadzone będą rozmowy. 

Zaznaczyła, że komisja do przeprowadzenia naboru jest 4-osobowa w składzie: p. Robert Radzymiński, 

p. Irena Zgorzelska, p. Renata Mróz, p. Elżbieta Bieniek. 

Zarząd wniosek Pana Starosty przyjął stosunkiem głosów: 4 – „za”, 1 – „przeciw”. 

 

Następnie p. Elżbieta Bieniek przedstawiła korespondencję między Narodowym Funduszem 

Zdrowia a Zespołem Opieki Zdrowotnej dotyczącą rozliczenia nadlimitów za rok 2010. ZOZ zgodził 

się na ich wypłatę w wysokości 37,32 %. 

Pan Starosta stwierdził, że trzeba poważnie porozmawiać o formie działania szpitala. 

p. Janusz Kwiatek dodał, że na Radzie Społecznej ZOZO też trzeba mówić o trudach. 

Pan Starosta zaznaczył, że Rada Społeczna ZOZ nie ma umocowania. Każdy mówi, że jest 

dobrze. Na Zarządzie dopiero widać problemy.   

 

Do posiedzenia dołączyła p. Iwona Urbanowicz.  

 

Ad. V. 

1) p. Iwona Urbanowicz przedstawiła projekt uchwały w sprawie oddania w bezpłatne użyczenie 

nieruchomości stanowiących własność Powiatu Nidzickiego. Przypomniała, że o grunty występowała 

Gmina Janowiec Kościelny i Rada Powiatu wyraziła na powyższe zgodę.  

Uwag i pytań nie było. 

Zarząd jednogłośnie podjął uchwałę Nr 52/2011 w sprawie oddania w bezpłatne użyczenie 

nieruchomości stanowiących własność Powiatu Nidzickiego. 

 

2) p. Iwona Urbanowicz przedstawiła wniosek dyrektora Zespołu Szkół Ogólnokształcących o 

wyrażenie zgody na wydzierżawienie 15 m
2
 gruntu obok sali gimnastycznej na działalność usługową 
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(gastronomiczną). Jest to kolejna umowa, więc konieczne jest uzyskanie zgody Zarządu i Rady 

Powiatu.  

Decyzja Zarządu była pozytywna. 

 

3) p. Iwona Urbanowicz omówiła projekt uchwały w sprawie wyrażenia zgody na oddanie w 

najem, dzierżawę nieruchomości Zespołu Szkół Zawodowych i Ogólnokształcących w Nidzicy. 

Zaznaczyła, że 15 czerwca br. dyrektor szkoły wnioskował o umożliwienie oddania pracownikom w 

dzierżawę 3 garaży i najem 2 lokali mieszkalnych. Ponieważ jest to już kolejna umowa, na rok czasu, 

musi mieć zgodę Zarządu i Rady Powiatu. Jeśli nieruchomości te szkole są zbędne i może część 

wydzierżawić, to jest to uzasadnione.  

Zarząd nie miał uwag. Decyzja była pozytywna. 

p. Iwona Urbanowicz zaznaczyła, że wpłynął również wniosek o wyrażenie zgody na 

wydzierżawienie nieruchomości - placu manewrowego dla nauki jazdy. Ponieważ jest to pierwsza 

umowa, Dyrektor ma obowiązek tylko poinformować Zarząd i Radę Powiatu, że chce taką zawrzeć. 

Tutaj organy nie muszą wydawać zgody.  

Zarząd przyjął informację do wiadomości. 

 

Ad. VI. 

p. Renata Mróz przedstawiła decyzję Wojewody Warmińsko-Mazurskiego dotyczącą 

zmniejszenia wysokości dotacji celowej przeznaczonej na dofinansowanie przedsięwzięcia 

realizowanego w ramach programu wieloletniego pn. „Narodowy Program Przebudowy Dróg 

Lokalnych 2008-2011” z kwoty 1.660.000 zł na kwotę 1.160.800 zł. Zmniejszenie to jest wynikiem 

uzyskania niższej ceny w przetargu na realizację zadania np. „Przebudowa drogi powiatowej nr 1528N 

na odcinku Bolejny- Łyna”. p. Renata Mróz przypomniała, że zmniejszy się również udział powiatu w 

tej inwestycji. 

Zarząd przyjął decyzję Wojewody do wiadomości. 

p. Renata Mróz przedstawiła wniosek Kierownika Wydziału Oświaty, Kultury, Sportu, Turystyki              

i Promocji o przesunięcie 5.000 zł w ramach rozdziału 75075 – promocja jst., a mianowicie  

zmniejszenie wydatków w § 4210 – zakup materiałów i wyposażenia o kwotę 5.000 zł, a zwiększenie 

wydatków w § 4300 – zakup usług pozostałych o tę samą kwotę. 

Zmiany te związane są z większym, niż zaplanowano wydatkiem środków na usługi w ramach  

zaplanowanych uroczystości i imprez okolicznościowych ujętych w kalendarzu imprez powiatowych na 

2011 r. 

Zarząd rozpatrzył wniosek pozytywnie. 

 

Przedstawione wyżej decyzja Wojewody i wniosek zawarte zostały w uchwale Nr 55/2011 

Zarządu Powiatu w Nidzicy w sprawie zmian w budżecie powiatu na rok 2011.  

 

Decyzja Wojewody Warmińsko-Mazurskiego spowodowała także zmiany w Wieloletniej 

Prognozie Finansowej Powiatu Nidzickiego, dlatego Zarząd podjął uchwałę Nr 56/2011 w sprawie 

zmian Wieloletniej Prognozy Finansowej Powiatu Nidzickiego na lata 2011-2026. 

 

Na tym zamknięto posiedzenie i zakończono protokół. 

 

Protokołowała: 

Małgorzata Wojtaszewska  

 

 

Przewodniczący Zarządu 

/-/ Ludwik Ekiert 

 

Z-ca Przewodniczącego Zarządu 

/-/ Lech Brzozowski 
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Członek Zarządu  

/-/ Janusz Kwiatek 

 

Członek Zarządu  

/-/ Robert Radzymiński 

 

Członek Zarządu  

/-/ Waldemar Słupski 

 


